
FAU-møte 10.03.2021 

 

Tilstede: Renate MacPherson (rektor), Vivian Løkvik Linn Baug, Petter Didriksen, Joar Teigland, Erinice 
Eversvik, Mariann Barry, Camilla Brynestad, Lisa Landsvik, Anders Tvedt, Sandra Waage (FAU-leder), 
Eirik kleppe, Kjersti, Eric Jensen, Karen Silset-Olsen, Tom Lohiniva, Simen Toska 

Orientering fra Rektor 

 Korona. Fortsatt på gult nivå. Ingen nye endringer foreløpig. Skolen var klar til endring hvis 
det var behov. Skolen følger utviklingen. 

 Kapasitet. På skolen er det 17 klasser pr nå, 18 klasser til høsten. Dette er det ikke plass til. 
Forslag til midlertidig løsning er ombygging av sløydrom. Noe av rommet blir beholdt til 
kunst/håndverk. Det blir ikke brakkeløsning som har vært skissert tidligere. I stedet flyttes 
paviljong fra Nordvik skole. Denne er 400 kvm og vil ta opp en stor del av eksisterende 
uteareal. Paviljong vil ikke komme på plass før om ca 1 år. Byggesak opprettes. Bekymring 
rundt 400 kvm paviljong vil medføre mindre uteområde. Uteområdet er fremdeles ikke godt 
nok. Det sees på muligheter for nye lekeapparater ute som kompensasjon til elevene for tap 
av uteområde. 

 Skolebruksplan. Rektor reagerer på Skolebruksplanen og hva som står om skolen der. 
Kjernen i det som står er at skolen er stor nok til behovet, men dette stemmer ikke overens 
med virkeligheten. De har tatt med forventning om nedgang i elevtallet, men inntrykket er at 
det er barnefamilier som kjøper boliger i nærheten av skolen. Haukedalen skole sliter med 
for lite plass til både lærere og elever. I skolebruksplanen står det at Ulset Vest ikke skal 
bygges. Dette er negativt da det er mange skoler som trenger oppussing i Åsane. Ulset vest 
kunne blitt brukt til avlastning under oppgradering ved flere skoler. Elevprognose fra 
kommunen stemmer dårlig med det som oppleves på skolen. Kapasitet på skolen er satt til 
400 elever. Dette tallet er fra bygget var nytt og det er ikke tatt høyde for nye krav til mindre 
klasser. På skolen er det 17 klasser pr nå, 18 klasser til høsten. Dette er det ikke plass til. 
Ingen planer om utvidelse av skolen, kun oppgradering. 

o Rektor ønsker tilbakemelding fra FAU/SU som kan sendes inn til høringsplan. Rektor 
ønsker at vi skriver noe sammen til kommunen for å få til endring. 

o Frist til innspill skolebruksplan er 16 april. 

Skolebruksplan: 

 Lenke til skolebruksplanen: 
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/haukedalen-skole/siste-
nytt/skolebruksplan-for-bergen-2021-
2030?fbclid=IwAR0xXYULSzepiD2f3FG7gZP2pl970JWEg2zUOGFko0jLLGIZxdWAS4szMBI 

 FAU/ SU bistår rektor med innspill. Til neste møte 13 april lager vi ett utkast til innspill for 
innsending 

 FAU deler rektors syn på at tallgrunnlaget for prognose knyttet til elevtall ikke stemmer 
overens med virkeligheten.  

 SU, FAU og skolen kan sende hvert sitt høringssvar. Enkeltpersoner kan også komme med 
egne innspill til skolebruksplan. 

 FAU oppfordrer rektor til å legge ut skolebruksplan på skolen intranett og å utfordre 
foresatte til å gi innspill til skolebruksplan. 

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/haukedalen-skole/siste-nytt/skolebruksplan-for-bergen-2021-2030?fbclid=IwAR0xXYULSzepiD2f3FG7gZP2pl970JWEg2zUOGFko0jLLGIZxdWAS4szMBI
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/haukedalen-skole/siste-nytt/skolebruksplan-for-bergen-2021-2030?fbclid=IwAR0xXYULSzepiD2f3FG7gZP2pl970JWEg2zUOGFko0jLLGIZxdWAS4szMBI
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/haukedalen-skole/siste-nytt/skolebruksplan-for-bergen-2021-2030?fbclid=IwAR0xXYULSzepiD2f3FG7gZP2pl970JWEg2zUOGFko0jLLGIZxdWAS4szMBI


 Simen Toska tar kontakt med tidligere FAU-medlem med erfaring fra bystyret for tips til 
fremgang og hva vi må ha med for å ha størst mulig sjanse for gjennomslag. Andre som har 
erfaring med slike innspillsprosesser oppfordres til å ta kontakt med FAU-leder. 

 FAU representanter deler sak om skolebruksplan på klassene sine FB sider 

 

Trafikk: 

På forrige SU-møte var dette oppe. Har jobbet med hjertesone. Pga korona har ting tatt litt tid. Satt 

opp skilt om at det ikke er lov å parkere i rundkjøringen. Har også avtale med Kiwi om parkering. 

Rektor ønsker møte med trafikk-gruppen for å diskutere hjertesone. Hvor mener vi det er naturlig å 

ha hjertesone? Må ha åpning/kick-off på hjertesonen. Kan gjerne kontakte Åsane tidende 

FAU kan spille inn forslag til trafikksikringsgruppen 

FAU-leder har utfordret Kristian Rolland (politikerrepr) til å bidra på dette 

 

Andre saker: 

 Hadde skidag for mellomtrinnet. Regningen blir delt mellom skolen og FAU. Det var nyttig 

med skiinnsamling. BUA gikk tom. 

 Nærmiljøanlegget er flittig brukt både i skoletiden og ettermiddag/helg. Kommet 

tilbakemelding på lite bruk av hjelm på rampen. FAU-representant har observert rusede folk 

der. Oppfordres til at foreldre er der litt. Rektor: tilsynsvakten er innom der på vaktene og 

skal ringe politiet dersom han observerer noe. Rektor har gitt tilbakemelding på litt dårlig 

belysning. Dette er meldt inn til BKK. Rektor: bør stedet omdøpes? Skal ta dette opp med 

elevrådet. Håper dette er klart til endelig åpning som forhåpentligvis vil være i mai. FAU: hva 

med en navnekonkurranse? 

 Har hatt digital mediakveld på 4. trinn. Kom ikke fullt så mange som de håpet på, men de 

som kom var svært engasjerte.  

 Digitalt foreldremøte: Snakket med mobbeombudet om dette. Satser på å få dette til digitalt 

etter påske.  

 Vikarer og bemanning: Har lyst ut avdelingslederstilling. Er i sluttprosessen på ansettelsen. 

Kommer til å lyse ut lærerstilling + pedagogisk medarbeider. Har ganske stabile vikarer, men 

disse er studenter. Bruker også Pedagogisk Vikarsentral. Har vært en utfordrende 

vikarsituasjon på mange skoler også på Haukedalen 

 Kvalitetsoppfølgingen: Fysisk møte, men FAU stilte digitalt. Elevrepresentantene presenterte 

vurdering fra elevene. Mange forskjellige tilbakemeldinger. Følger dette opp videre med 

elevrådet. Vennebenk – hvordan ønsker vi at denne skal bli brukt? Noe på uteområdet 

o FAU presenterte innspillene fra foreldre fra spørreundersøkelse.  

 FAU: Nettverksmøte for 2. trinnet, er det noe nytt på dette? Rektor har ikke noe oppdatering 

på dette, men skal forhøre seg og gi FAU en oppdatering.  

 Rektor: i vinterferien ble gulvet i gymsalen slipt. Godt resultat! 

 

Neste FAU-møte er 13. april. Bør da ha klart forslag til innspill på skolebruksplanen 

 



Referent: Simen Toska og Anders Tvedt 


